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N-VA Middelkerke heeft een nieuw bestuur
Met trots stellen wij graag het nieuwe afdelingsbestuur van N-VA Middelkerke aan u voor. 

U herkent onder meer onze nieuwe voorzitter Bart Roosen en oudgediende ondervoorzitter Kurt Knockaert. Wij verwijzen u graag 
verder door naar onze website www.n-va.be/middelkerke om nader kennis te maken met alle bestuursleden en hun bevoegdheden. 

N-VA-BESTUUR

Beste bewoner van  
Middelkerke,

Als kersverse voorzitter van N-VA 
Middelkerke stel ik u met trots ons nieuw 
HAH blad voor.

Toen we drie maanden voor de 
gemeenteraadsverkiezingen beslisten om 
met een onafhankelijke N-VA-lijst naar 
de verkiezingen te trekken, bestond ons 
bestuur uit vier mensen en gaf niemand 
ons veel kans. Toch lukte het om een 
volledige lijst – aangevuld met enkele 
onafhankelijke kandidaten – samen te 
stellen. 

N-VA bestuurt
Na een met momenten bitsige 
verkiezingsstrijd, waarin soms meer de 
man dan de bal werd gespeeld, braken we 
de volstrekte meerderheid van de lijst van 

de burgemeester. De N-VA haalde met onze 
lijsttrekker Marc Descheemaecker de ene 
zetel die de meerderheid nodig had. Na 
moeilijke onderhandelingen stapten wij 
mee in het bestuur van Middelkerke. 

Gratis openbaar vervoer
Velen betwijfelden of wij met die ene zetel 
iets van ons programma zouden kunnen 
verwezenlijken. En wat blijkt: N-VA 
Middelkerke zorgde voor gratis openbaar 
vervoer voor onze jongeren. Een voorbeeld 
voor andere besturen.

Van vier naar achttien
Bij de bestuursverkiezingen begin dit jaar 
bleek dat bijna alle kandidaten van onze 
lijst zich verder voor N-VA Middelkerke 
wilden zetten. Resultaat: ons bestuur 
bestaat nu uit achttien gemotiveerde 

personen. Met dat nieuwe bestuur nemen 
wij een belangrijke optie op de toekomst 
van onze afdeling. Er zal hard gewerkt 
worden om N-VA Middelkerke terug op de 
kaart te plaatsen. De eerste stappen zijn al 
gezet: waarschijnlijk kwam u ons al eens 
tegen bij een marktbezoek of tijdens onze 
wandeling “Vijgen na Pasen”. 

Ik ben dan ook heel fier dat ik u kan 
uitnodigen op de eerste elfjuliviering in 
vele jaren op 11 juli op het Epernayplein in 
Middelkerke van 11 tot 13 uur.

Vlaamse groeten

Bart Roosen
Voorzitter  
N-VA Middelkerke

Zin om mee 
te bouwen aan  
Middelkerke?  

Contacteer ons op

middelkerke@n-va.be



Marc Descheemaecker: “Als ik moet kiezen tussen op de foto staan
of een dossier goed kennen, kies ik voor het laatste”

INTERVIEW 

Jean Marie Dedecker en LDD vroegen de N-VA mee aan 
boord in Middelkerke. Uit noodzaak?
Dedecker was nipt zijn meerderheid verloren in de gemeen-
teraad en had drie keuzes. Met Respect gaan betekende 
mogelijk drie schepenzetels minder voor LDD, Met VB gaf 
inhoudelijk en qua draagvlak grote problemen. Met ons was 
het inhoudelijk perfect mogelijk voor zover er duidelijke 
afspraken waren. En dat laatste gebeurde.

Wat zijn die duidelijke afspraken?
We maken van het Rauschenbergplein in Westende een 
groene zone en de 30 miljoen renovatiekosten proberen we te 
financieren met ondergrondse parkings. Er komt een gelei-
delijke afbouw van de gemeentelijke schuldenberg, we zetten 
in op de jeugd in het sport- en mobiliteitsbeleid ...

Indrukwekkend. En dat met één enkele N-VA-zetel?
Het blijkt inderdaad een gouden zetel te zijn. Met de be-
voegdheden Financiën, Mobiliteit, Openbare Werken  en 
Sport zitten we zeker mee aan de knoppen. Maar het is hard 
werken en voortdurend oppassen. Maar het klikt met de 
andere nieuwe schepen Ethel De Blieck en met Dirk Gil-
liaert, met wie ik bijvoorbeeld werk aan ons ‘Stop patiënten-
stop’-initiatief.

En met de burgemeester? 
(glimlacht) Ik ken Jean-Marie al twintig jaar. Beter een 
pittige discussie met hem dan over je heen laten lopen. Dat 
respecteert hij uiteindelijk wel. In een campagne vallen soms 
harde woorden, en vlak erna zijn zowel euforie als ontgoo-
cheling soms buitenproportioneel. Maar hij weet wat hij aan 
mij heeft en waar de grenzen liggen. Het was ook wel wat 
wennen voor hem om van een absolute meerderheid ineens 
in een coalitie te moeten stappen. 

Lukt het om alleen de N-VA-vlag te dragen in die 
25-koppige gemeenteraad?
Dat valt goed mee. Maar ik concentreer me op de belangrij-
ke zaken, op moeilijke dossiers of op zaken die de mensen 
echt helpen. Ik weet dat ik weinig of niet aanwezig ben op 
feestelijke gelegenheden, op huldigingen en fotomomenten 
en dergelijk. Maar ik kan me ook niet in twee zagen ... als 
ik moet kiezen om mee op de foto staan of een dossier goed 
kennen, kies ik altijd voor het laatste. Dan ben ik maar min-
der populair.

Wat mogen we nog van jou verwachten?
De schuldafbouw is een belofte aan onze kleinkinderen. 
Daarnaast zijn er een verstandige optimalisatie van onze 
sportinfrastructuur en het gebruik ervan, een groen Raus-
chenbergerplein, een loyale realisatie van de verbindingsweg 
autostrade en zee, een mooie en aangepaste dijk in Middel-
kerke, leuke sportmanifestaties ... en vooral inzet en werk-
kracht.

Zijn er zaken die u storen?
Ik hou er wel van dat de regels, die we samen beslissen, ook 
voor iedereen gelden. Als er dan mensen zijn die verwachten 
dat hun persoonlijk contact met een schepen hen voordelen 
oplevert, dan steiger ik. ‘Iedereen gelijk voor de wet’ is meer 
dan een leuze voor mij. En op maatschappelijk vlak veront-
rust mij de drugsproblematiek in veel hoekjes en kantjes.

Staat de N-VA nu op de kaart in Middelkerke?
We zijn de verkiezingen ingestapt als underdog tussen de 
plaatselijke kolossen LDD en Respect. We hielden stand met 
een afdelingsbestuur van amper vier mensen. Vandaag heb-
ben we een actief bestuur van achttien personen, plannen we 
events en komen er nieuwe leden bij. De N-VA groeit terug 
in Middelkerke. En we gaan door op ons elan. Wie had twee 
jaar geleden gedacht dat de N-VA in 2025 de eerste minister, 
de minister-president en een eerste schepen in Middelkerke 
zou leveren? 

Letterlijk: dit zegt het bestuursakkoord over het 
Rauschenbergplein

“Recente planologische ontwikkelingen geven aan dat woon-
zones met groene parkzones maatschappelijk een meerwaar-
de hebben. Partijen verbinden zich er daarom toe om zulke 
projecten waar nodig te realiseren. Met name het Rauschen-
bergplein in Westende wordt een grote groene parkzone in 
Westende. De financiering ervan gebeurt door de ontwikkeling 
van een belangrijk ondergronds parkeercomplex. Indien deze 
investering niet volledig gedekt wordt door de commerciali-
satie hiervan, kan een gebouw worden opgetrokken met een 
oppervlakte footprint van minder dan 10 procent van het plein. 
Bovendien zal het gemeentebestuur dan niet de planologische 
mogelijke twintig bouwlagen vergunnen maar maximaal enkel 
bouwvergunningen toestaan die het financieel evenwichtsmo-
del noodzakelijk maakt....” Dit akkoord werd door alle leden 
van het college van burgemeester en schepenen ondertekend 
en werd een formeel document van het gemeentebestuur.

Marc Descheemaecker
Eerste schepen



Zet in uw agenda

AGENDA

Meet & Greet  
N-VA Middelkerke
tussen 11 en 13 uur,  
Epernayplein Middelkerke

11 
juli 2025 
VRIJDAG

Jaarlijks eetfestijn  
Stille Meers Middelkerke

27 
september 2025 
ZATERDAG

Nieuwjaarsreceptie 
met Axel Ronse in de Foyer 
van De Branding

11 
januari 2026 
ZONDAG

Meer info volgt 
via sociale media. U 

bent alvast van  
harte uitgenodigd!

“Vijgen na Pasen”: gezellige lentewandeling
wordt jaarlijkse traditie

Op zondag 27 april 2025 vond de “Vijgen na Pasen” wandeling plaats. Dankzij het prachtige lenteweer en de puike 
organisatie werd het een gezellig tocht in een ontspannen sfeer.

De wandeling voerde de deelnemers langs het prachtige strand van Middelkerke tot Westende en terug. Op het rustpunt 
halfweg kon men genieten van een al dan niet sterke chocomelk en de laatste paaseitjes. De mooie respons deed het bestuur 
besluiten om van deze aangename activiteit een jaarlijkse traditie te maken.

EVENEMENT



Om Vlaanderen beter te maken en het land op orde te zetten, heb je soms een beetje lef nodig. 
De durf om knopen door te hakken. Om moeilijke beslissingen te nemen. Of om absurditeiten 
uit het verleden eindelijk aan te pakken. Gelukkig kan u daarvoor vertrouwen op de N-VA. 

De N-VA. Een partij met ballen

Het vraagt moed 
om te hervormen.  

Maar we doen wat moet. 
Zowel in de federale regering van  

Bart De Wever als op Vlaams niveau  
met minister-president Matthias  

Diependaele spelen we kort op de bal.”

Valerie Van Peel
Voorzitter

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Halt aan 
eeuwigdurende 
werkloosheids- 

uitkeringen

Hervormen om 
de pensioenen 
betaalbaar te 

houden

Strengste
migratiebeleid

ooit

Vlaams 
onderwijs op 

topniveau

Een 
toekomst voor 
kernenergie

Investeringen
in veiligheid
en defensie

Ga in zee met de N-VA!

Word vandaag lid en ontvang een welkomstpakket 
met GRATIS strandbal én Vlaamse Leeuwenvlag.

• Scan de QR-code
• Surf naar www.n-va.be/word-lid
• Of contacteer onze ledenadministratie:

tel. 02 219 49 30 of leden@n-va.be


